
Seniorbofællesskabet Hjorteparken  

Referat fra Udeudvalgsmøde nr. 34 

  

Dato: 09.08.2023    Sted: Fælleshuset  Tidspunkt:   Kl. 10.00  

Til stede:   

Jonna Nørby, Glennie Krøyer, Birgitte Ørum, Dorte Ansberg 

Susanne Bygbjerg 

Lene Vilsholm -  følgegruppe 

 

1. Godkendelse af dagsorden  

Godkendt   

  

2. Godkendelse af referat  

Godkendt 

   

3. Valg af referent   

Glennie Krøyer 

  

4. Orientering fra medlemmer  

a) Glennie 

- Jimmy. Ukrudtsfjerning. Damprenser samt sidste nyt fra OG (pkt. 5) 

- Udeudvalgsposter (pkt 6) 

- Gavekort til 5 træer modtaget fra kommunen til brug efter 15. okt.  

b) Birgitte 

c) Jonna 

d) Dorte 

- Dorte mente der var mosegrise i skrænten nedenfor ”det grimme bed”. Hullerne 

er dog forholdsvis store, så vi var i tvivl om det kunne være ilderne. Under alle 

omstændigheder gøres der ikke noget med mindre det bliver en stor plage. 

- Æblerne i æblehaven bør tyndes ud, da vægten er for stor til de tynde grene. 

e) Susanne. 

f) Lene. 

 

5. Ukrudtsbekæmpelse på fortove og stier samt nyt fra OGs Udeudvalg 

Glennie har talt med Jimmy omkring ekstra priser på ukrudtsbekæmpelse på h.v. fortove og 

parkeringsareler samt særskilt pris på ukrudtsbekæmpelse på vores indre gangstrøj. Prisen 

er endnu ikke fremkommet, da han afventer en evt. godkendelse fra OG på et tilbud på 

samme ydelse på hele OGs område. Såfremt det blive godkendt ville han nok investere i en 

mere effektiv maskine og ville afprøve den hos os. 

På spørgsmålet om ukrudtsbekæmpelse med damp kræver det en større maskine end 

husholdningsmodellen. Jimmy ville ed lejlighed demonstrere den der evt. ville passe til 

vores behov. 



6. Besættelse af Udeudvalgsposter. 

Annette har meldt sig. 

 

7. Kortlægning over planter der skal flyttes og/eller deles til arbejdsdagen (dato aftales) 
Efter næste Udeudvalgsmøde sætter vi farvede pinde de steder hvor planter skal 

flyttes/deles og de steder de skal stå 

Nogle af stauderne kunne godt trænge til en afstivning. Birgitte taler med Thorben der 

tilsyneladende har en opskrift på en hjemmelavet model. 

8.  

9. Punkter til orientering fra Udeudvalget på næste Fællesmøde 

Udeudvalget har ikke det store at berette, men der skal findes 2 erstatninger for de 2 

Udeudvalgsmedlemmer der ikke ønsker at fortsætte. 

 

10. EVT: 

- Glennie beder Kjeld om at kontakte Overdam med hensyn til at komme til en cafédag og 

fortælle om biodiversitet 

 

5. Næste møde:  

Onsdag den 20. september kl. 10.00 i Fælleshuset. Herefter plantemarkering 

 

Bilag: 

- Årshjul 

 

 


